



Note:  
 1) This schedule should be read in conjunction with the Transportation Master Plan and Active Transportation Plan for a more comprehensive understanding of the entire network.  
 2) All arterial and collector roads in the urban area are designated cycling routes that will, over time, be upgraded with appropriate cycling facilities. Please refer to Section 4.1 Mobility.  
 3) Please also refer to GeoOttawa cycling layer for detailed route location information.

Nota:  
 1) La présente annexe doit être lue de concert avec le Plan directeur des transports et le Plan de transport actif pour obtenir une meilleure compréhension du réseau dans son ensemble.  
 2) Toutes les artères et routes collectrices du secteur urbain sont désignées en tant que voies cyclables. Au fil du temps, elles seront modernisées en y ajoutant les installations cyclables appropriées. Veuillez consulter la section 4.1 – Mobilité.  
 3) Veuillez vous reporter à la carte Vélo dans GeoOttawa pour des renseignements détaillés sur l'emplacement des pistes.

Major Pathway ——— Sentier principal



Ottawa

**Official Plan / Plan officiel**  
 Schedule C3 - Active Transportation Network  
 URBAN - MAJOR PATHWAYS  
 Annexe C3 Réseau de transport actif  
 PRINCIPAUX SENTIERS URBAINS

Consolidation and Amendments / Consolidation et amendements

#34\* (under appeal / en appel)

